
Protokół  Nr 19/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 31 marca 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydułtowskiej 7. 

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 

Lista obecności — zał. do protokołu. 

Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: 

„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram 

Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 radnych, 

podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy Gaszowice -

Zakład Obsługi Komunalnej, Gminny Zespół  Obsługi Szkół  i Przedszkoli, Ośrodek Pomocy Społecznej. 

9. Informacja o przeprowadzonych konkursach na zadania realizowane przez organizacje 

pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2016. 
10. Działalność  instytucji kultury na terenie Gminy Gaszowice. 
11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w budżecie gminy na rok 2017; 
d) podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2016 r.; 

e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub osoby prawne prowadzące 

niepubliczne przedszkola, nie będące jednostkami samorządu terytorialnego; 

f) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej między Mestys Litultovice 

(Republika Czeska) a Gminą  Gaszowice (Rzeczypospolita Polska); 

g) podjęcie uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej 

osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów 

z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 

i naruszania wymogów korzystania ze środowiska. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 



14. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi bądź  

propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt wniósł  o dodanie w porządku obrad w punkcie „11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich 

podjęcie" podpunktu h) w brzmieniu: „h) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia 

Spółdzielni Socjalnej". 

W uzasadnieniu Wójt poinformował, iż  przedmiotowa uchwała ma charakter intencyjny i dotyczy 

podjęcia współpracy Gminy Gaszowice ze Stowarzyszeniem Spichlerz. Zakresem współpracy 

miałoby być  utworzenie Spółdzielni Socjalnej w Ośrodku Kultury w Czernicy w ramach której 

będzie możliwe pozyskanie wsparcia finansowego na stworzenie trzech miejsc pracy. Na każde 

miejsce pracy jest możliwość  pozyskania dotacji w kwocie 20 tysięcy złotych. Pozyskane pieniądze 

będą  przeznaczone na remont kawiarni, zakup wyposażenia oraz promocję  tego miejsca, 

w związku z czym zostanie stworzona nowa oferta dla mieszkańców. 

Radny Szymon Korbel zwrócił  się  do Wójta, czy przed podjęciem decyzji o zmianie porządku 

obrad możliwe było by przedstawienie bliższych informacji na temat nowo powstałej Spółdzielni. 

Wójt w odpowiedzi powiedział, że zgodnie z wcześniejszą  wypowiedzią  ta uchwała ma charakter 

intencyjny, a jej podjęcie umożliwi w przyszłości pozyskiwanie środków zarówno na potrzeby 

Spółdzielni jak i Ośrodka Kultury w Czernicy, którego gmina jest właścicielem. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy otrzymali projekt uchwały dotyczący 

przedstawionego wniosku o rozszerzenie porządku obrad. Następnie zwrócił  się  do radnych, czy są  

pytania do przedstawionego wniosku przez Pana Wójta, nikt nie zabrał  już  głosu i nie wniesiono 

uwag. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad 

pod głosowanie, które przebiegało następująco: 

Głosowanie:  
- 15 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  porządku obrad został  przyjęty 

jednogłośnie. 

W związku z powyższym porządek obrad został  rozszerzony w punkcie 11 o podpunkt h) 

i przedstawia się  następująco: 
„11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w budżecie gminy na rok 2017; 
d) podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2016 r.; 

e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub osoby prawne prowadzące 

niepubliczne przedszkola, nie będące jednostkami samorządu terytorialnego; 

f) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej między Mestys Litultovice 

(Republika Czeska) a Gminą  Gaszowice (Rzeczypospolita Polska); 

g) podjęcie uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej 
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osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów 

z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 

i naruszania wymogów korzystania ze środowiska; 

h) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia Spółdzielni Socjalnej". 

Nie wniesiono uwag i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2016 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz 

był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli możliwość  

zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Jerzy Kawulok, Piotr Górecki, 

Szymon Korbel, Agnieszka Pytlik, Ilona Sklarek, Rafał  Zdziebczok, Barbara Watoła, Józef 

Szawerna, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, Andrzej Cieślok. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi 

do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści i jest zgodny z przebiegiem obrad. 

Po czym Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 

z protokołu, o którym mowa powyżej. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi 

do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod głosowanie. 

Protokół  przyjęto w głosowaniu: 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie od 26 lutego 2016 r. do 

31 marca 2016 r. następującej treści: 
„1. 28 lutego uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym OSP Szczerbice. 

2. W dniach od 2-4 marca uczestniczyłem w Szczyrku w Konwencie Burmistrzów i Wójtów woj. 

śląskiego. Tematyka posiedzenia Konwentu obejmowała zagadnienia związane ze zmianami 

w systemie oświaty oraz pomocy społecznej, a także kwestiami odnawialnych źródeł  energii. 

3. 2 marca Zastępca Wójta uczestniczył  w otwarciu przedszkola w Świerklanach. 

4. 8 marca uczestniczyłem w obchodach Dnia Kobiet zorganizowanych przez KGW Szczerbice. 

5. 10 marca odbyła się  narada z dyrektorami szkół  i przedszkoli. 

6. 10 marca uczestniczyłem w kolejnym spotkaniu w Raciborzu dot. budowy drogi Pszczyna- 

Racibórz. 
7. 10 marca uczestniczyłem w wystawie malarskiej Pani Sylwii Mazurek zorganizowanej 

w Starostwie Powiatowym w Rybniku. 
8. 14 marca uczestniczyłem w Jastrzębiu Zdroju w Konferencji poświęconej współczesnym 

metodom i formom pracy z dzieckiem. 
9. 15 marca Zastępca Wójta uczestniczył  w samorządowej debacie oświatowej woj. śląskiego. 

10. 15 marca uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym Gminnego Związku Kółek i Organizacji 

Rolniczych w Gaszowicach. 
11. 16 marca uczestniczyłem w spotkaniu Koła Gospodyń  Wiejskich z Łukowa Śl. z okazji Dnia 

Kobiet. 
12. 17 marca uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez LGD LYSKOR. 
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13. 18 marca uczestniczyłem w Suminie w uroczystości 25-lecia założenia sekcji SKATA 

w Gaszowicach. 
14. 19 marca na terenie OKiS-u odbył  się  I Kiermasz Wielkanocny. 

15. 19 marca uczestniczyłem w Rybniku w rekolekcjach zorganizowanych przez Kurię  dla 

samorządowców. 
Podpisałem: 
1. 10 Zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2. Zarządzenie w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach 

do prowadzenia postępowań  administracyjnych w zakresie świadczenia wychowawczego 

i wydawania w tych sprawach decyzji; 
3. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały dotyczącego trybu udzielania i rozliczania 

dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub 

osoby prawne prowadzące niepubliczne przedszkola, nie będące jednostkami samorządu 

terytorialnego; 
4. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania oraz 

rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, 

w tym pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych 

kar pieniężnych za przekroczenia i naruszania wymogów korzystania ze środowiska; 

5. Zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy Gaszowice za rok 

2015; 
6. Zarządzenie w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego 

za rok 2015; 
7. Zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania rocznego planu finansowego 

instytucji kultury za rok 2015. 

Następnie Wójt zwrócił  się  do Pani Sekretarz o przedstawienie informacji o przeprowadzonych 

przetargach w okresie międzysesyjnym tj. od 26.02.2016 r. do dnia 31.03.2016 r. 

Pani Sekretarz podała do wiadomości, że: „W dniu 10.03.2016 r. odbyło się  otwarcie ofert 

w postępowaniu   o udzielenie zamówienia publicznego dla zadania pn. Przebudowa drogi gminnej 

ul. Sobieskiego w Czernicy wraz z budową  oświetlenia ulicznego. aozono nastcpuj4eu uiciLy .  . 

Lp. Nazwa Wykonawcy , Adres Wykoaawey, Cena brutto QWarancja 

1 
P.U.H. DOMAX 
Arkadiusz Mika 

ul. Grabińska 8 
42-283 Boronów 

598.357,55 zł  48 miesięcy 

2 Hucz Si z o.o. 
ul. Częstochowska 14 

42-283 Boronów 
589.767,61 zł  48 miesięcy 

3 
Przedsiębiorstwo Budownictwa 

Drogowego Sp. z o. o. 
ul. Gliwicka 179A 

44-207 Rybnik 
661.307,24 zł  48 miesięcy 

4 Eurovia Polska S.A. 
ul. Szwedzka 5 

Bielany Wrocławskie 
55-040 Kobierzyce 

599.689,00 zł  48 miesięcy 

5 

Konsorcjum firm: 
Lider: D-ART D. Ogrodowski 

Partner: PUT lnfrago 
D. Ogrodowska 

ul. Tulipanowa 38 
44-264 Jankowice 

486.587,83 zł  48 miesięcy 

6 
Przedsiębiorstwo Robót 

Inżynieryjnych Adrian Bąk 
ul. Sosnowiecka 11 
48-100 Ghibczyce 

652.710,42 zł  48 miesięcy 

7 
PHU Transkom 
Robert Białdyga 

an 692.120,96 ul. Zwycięstwa 1 
47-143 Jaryszów 

zł  48 miesięcy 

8 GEO-BUD-T.B.M. Sp. z o.o. 
ul. Boczna 6 
44-240 Żory 

511.557,00 zł  48 miesięcy 
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9 CERTIGOS Mateusz Kałuża 
ul. Brzezińska 8a 
44-203 Rybnik 

449.000,00 zł  48 miesięcy 

ZUB MARBUD 
M. Ogrodowski 

ul. Miodowa 5 
44-207 Rybnik 

471.415,87 zł  48 miesięcy 

Przedsiębiorstwo Robót 
Drogowych Sp. z o.o. 

Do realizacji zamówienia wybrano firmę: CERTIGOS Mateusz Kałuża". 

Radny Szymon Korbel poprosił  Wójta o przedstawienie informacji ze spotkania dotyczącego 

budowy drogi Pszczyna-Racibórz. Wójt udzielił  informacji, że prace cały czas trwają, i tak jak była 

podana informacja na poprzedniej sesji do końca kwietnia br. RDOŚ  powinien wydać  decyzję  

środowiskową  w przedmiotowej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, do 

przedstawionego sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 29 marca 2016 r. o godzinie 15.00 w sali narad 

Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 

1. Kontrola udzielonej dotacji dla klubu sportowego LKS Zameczek Czernica za 2015 rok. 

2. Analiza materiałów na sesję. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono 

uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 29 marca 

2016 r. o godzinie 8.30 w sali narad Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza funkcjonowania oświaty w gminie: 

a) informacja z działalności Gminnego Zespołu Obsługi Szkół  i Przedszkoli, 

b) analiza zdrowotności uczniów w poszczególnych placówkach oświatowych - sprawozdania 

pielęgniarek szkolnych na temat stanu zdrowia dzieci i młodzieży, 

c) analiza dokształcania nauczycieli pod kątem zatrudnienia, 

d) informacja z realizacji zorganizowanego wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży, 

e) potrzeby remontowe szkół  i przedszkoli. 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono 

uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wójta o przybliżenie informacji na temat wynajmu piętra 

budynku Ośrodka Zdrowia. Wójt powiedział, że Gmina od jakiegoś  czasu prowadzi rozmowy ze 

Starostwem Powiatowym w Wodzisławiu Śląskim, temat ten został  sfinalizowany i w najbliższym 

czasie zostanie zawarta umowa wstępnie na 15 lat z odpłatnością  za wynajem ze strony gminy 

ul. Adamczyka 12 
47-400 Racibórz 

525.522,73 zł  48 miesięcy 
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w kwocie 500 złotych miesięcznie. 

Przewodniczący Rady zapytał  Wójta, czy jest już  pomysł  na jaki cel zostaną  zagospodarowane 

pomieszczenia. Wójt powiedział, że pomysłów jest dużo m.in. stworzenie sali konferencyjnej, biur, 

przeniesienie Ośrodka Pomocy Społecznej. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 

29 marca 2016 r. o godzinie 13.00 w sali ślubów Urzędu Gminy. 

Tematyką  posiedzenia było: 

1. Utrzymanie czystości i porządku na terenie gminy ze szczególnym uwzględnieniem gospodarki 

odpadami. 
2. Potrzeby remontowe na obiektach szkolnych oraz prognozowane nakłady finansowe. 

3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Sprawozdanie z działalności merytorycznej jednostek organizacyjnych Gminy Gaszowice -

Zakład Obsługi Komunalnej, Gminny Zespół  Obsługi Szkól i Przedszkoli, Ośrodek Pomocy Spolecznej. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje dotyczące działalności 

merytorycznej w/w jednostek organizacyjnych Gminy Gaszowice wraz z materiałami na sesję. 

Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z prac komisji działalność  merytoryczna jednostek 

organizacyjnych została omówiona podczas posiedzeń  komisji. Do przedłożonych sprawozdań  

radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady dodał, że przedmiotem obrad kolejnej sesji będą  

sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych gminy. 

9. Informacja o przeprowadzonych konkursach na zadania realizowane przez organizacje 

pozarządowe na terenie gminy Gaszowice w roku 2016. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 

z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  

omawiany podczas posiedzeń  komisji. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych wnosi jakieś  uwagi bądź  ma pytania do 

przedstawionych informacji. Nikt nie zabrał  głosu, nie wniesiono uwag. 

10. Działalność  instytucji kultury na terenie Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje w zakresie działalności 

instytucji kultury w naszej gminie wraz z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych 

protokołów przez przewodniczących poszczególnych komisji informacje były analizowane podczas 

posiedzeń  komisji, szerzej tematem zajmowała się  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw 

Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. Do powyższego tematu Rada nie wniosła uwag. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
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- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.19.100.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.19.101.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w budżecie gminy na rok 2017; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. 
W dalszej kolejności poprosił  Panią  Skarbnik o przedstawienie wyliczeń  dotyczących funduszu. 

Pani Skarbnik poinformowała, że to hipotetyczne wyliczenia oparte na danych zeszłorocznych 

i zostały sporządzone tylko po to, by szacunkowo pokazać  jakie kwoty mogą  być  potencjalnie 

przeznaczone do wykorzystania przez poszczególne sołectwa. 

Nadmieniła, że najistotniejszym wskaźnikiem, który wyznacza realny poziom funduszu sołeckiego 

dla sołectwa jest tzw. Kwota bazowa, wyliczona jako iloraz wykonanych dochodów bieżących za 

rok poprzedzający rok budżetowy o dwa lata oraz liczby mieszkańców zamieszkałych na obszarze 

danej gminy wg stanu na dzień  31 grudnia roku poprzedzającego rok budżetowy o dwa lata 

ustalonej przez Prezesa GUS. Powyższy wskaźnik - Kb jest niezbędny do oszacowania wielkości 

funduszu przypadającego dla każdego sołectwa. 

Przekładając powyższą  definicję  na grunt naszej gminy Kb wyniosła 2 702,56 zł  (przy wielkości 

dochodów bieżących za rok 2015 w kwocie 25 325 720,23 zł  oraz liczbie mieszkańców na 

podstawie danych GUS wg stanu na dzień  31.12.2015 r. 9 371). 

Patrząc na globalną  wielkość  funduszu sołeckiego można zauważyć, że dla dużych sołectw 

o znacznej liczbie mieszkańców fundusz jest niekorzystny z uwagi na to, że licząc matematycznie 

osiągamy bardzo wysoki poziom wsparcia, jednak ustawa wyraźnie wskazuje że środki funduszu 

nie mogą  przekroczyć  10-cio krotności wskaźnika Kb. W związku z tym fundusz ten kształtuje się  

na wysokości 27 025,60 zł  dla wszystkich sołectw za wyjątkiem Łukowa Ś1. gdzie wyliczona 

wielkość  funduszu wynosi 26 052,67 zł  (dla wyliczenia kwoty funduszu dla poszczególnych 

sołectw należy brać  pod uwagę  liczbę  mieszkańców na dzień  30 czerwca roku poprzedzającego rok 

budżetowy w oparciu o rejestr mieszkańców gminy, jednak na potrzeby kalkulacji wzięto liczbę  

mieszkańców na dzień  31.12.2015 r.). 
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Radna Barbara Watoła poinformowała, że w latach poprzednich uczestniczyła w szkoleniu na temat 

funduszu sołeckiego, podczas którego żaden z uczestników szkolenia nie był  niezadowolony 

z realizacji zadań  ze środków funduszu sołeckiego, z tego względu, że to mieszkańcy mogą  sami 

zadecydować  o tym, na jakie cele mają  być  przeznaczone środki. Stwierdziła, że realizacja zadań  ze 

środków funduszu sołeckiego jest integracją  mieszkańców danego sołectwa. W związku z tym, że 

kolejny rok odkłada się  ten temat poinformowała, że będzie głosować  przeciwko tej uchwale. 

Pan Wójt poinformował, że kwestia przedstawiona była podczas posiedzeń  komisji i ze względu na 

obecny okres programowania środków unijnych oraz planowane wydatki z tym związane w roku 

budżetowym 2017 zadecydowały o tym, że została podjęta decyzja o niewyodrębnieniu środków 

funduszu sołeckiego i w ślad za tym został  przygotowany projekt uchwały w takim kształcie. 

Radny Szymon Korbel zauważył, że wyodrębnienie funduszu sołeckiego spowoduje konieczność  

wygenerowania w projekcie budżetu gminy na rok 2017 dodatkowych środków w wysokości około 

134 tys. zł. 
Radna Agnieszka Pytlik powiedziała, że pomimo podjęcia takiej uchwały na rok 2017 Gmina oraz 

sołtysi winni podjąć  przygotowania do tego, by w latach kolejnych taki mechanizm był  możliwy do 

wprowadzenia. Nadmieniła jednocześnie, że główną  rolę  w działaniu funduszu odgrywa sołtys oraz 

zebranie wiejskie, którzy odpowiadają  za całokształt przygotowanej dokumentacji. 

Pan Wójt podsumowując temat dodał, że odbyło się  spotkanie z sołtysami, podczas którego nie 

wyrazili oni chęci realizacji zadań  ze środków funduszu sołeckiego w roku 2017, między innymi ze 

względu na to, iż  obecnie realizowanych jest wiele zadań  we wszystkich sołectwach. 

Następnie Przewodniczący Rady dla formalności zapytał  obecnych na sali sołtysów czy któryś  jest 

za tym, aby w budżecie gminy został),  wyodrębnione środki funduszu sołeckiego w roku 2017. 

Sołtysi jednogłośnie poparli przedstawiony wniosek przez Pana Wójta. 

Wiceprzewodnicząca Rady oczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  

z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 12 — głosów „za", 
- 1 — głos „przeciw", 
- 2 — głosy „wstrzymujące się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.19.102.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy na rok 

2017 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2016 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- 0 — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.19.1032016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Gaszowice w 2016 r. - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub osoby prawne prowadzące 

niepubliczne przedszkola, nie będące jednostkami samorządu terytorialnego; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.19.104.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji przez osoby fizyczne lub osoby prawne prowadzące niepubliczne 

przedszkola, nie będące jednostkami samorządu terytorialnego - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej między Mestys Litultovice 

(Republika Czeska) a Gminą  Gaszowice (Rzeczypospolita Polska); 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.19.105.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie podjęcia współpracy partnerskiej między Mestys Litultovice (Republika Czeska) 

a Gminą  Gaszowice (Rzeczypospolita Polska) - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

g) podjęcie uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej 

osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów 

z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 

i naruszania wymogów korzystania ze środowiska; 

Przewodniczący Rady poinformował, że do dnia 24.03.2016 r. Wójt Gminy Gaszowice przedstawił  

do konsultacji przedmiotowy projekt uchwały. We wskazanym okresie nie wpłynęła żadna 

uwaga/opinia do przedstawionego projektu uchwały. Ponadto projekt uchwały omawiany był  na 

posiedzeniach komisji, do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.19.106.2016  RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom fizycznym ze 

środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie 

ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia i naruszania wymogów 

korzystania ze środowiska - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

h) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli utworzenia Spółdzielni Socjalnej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wszyscy otrzymali. Następnie poprosił  

Panią  Sekretarz o odczytanie przedmiotowego projektu uchwały. Sekretarz Gminy odczytała 

projekt uchwały. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  o wyjaśnienie kwestii dlaczego również  gmina 

miałaby być  założycielem spółdzielni, skoro instytucja kultury została od 1 marca bieżącego roku 

powierzona zarządcy. Wójt udzielił  informacji, że Gmina Gaszowice ma być  założycielem z racji 

tego, że jest właścicielem Ośrodka Kultury w Czernicy. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Gmina jako organ założycielski winna wnieść  wkład własny 

finansowy w przedmiotową  spółdzielnię. Wójt powiedział, że wkładem ze strony Gminy będzie 

jedynie udostępnienie pomieszczeń  w Ośrodku Kultury, w których miałaby działać  Spółdzielnia 

Socjalna. 
Radca prawny Michał  Gebel wyjaśnił, że spółdzielnie socjalne działają  na postawie ustawy 

o spółdzielniach socjalnych, a w zakresie nieuregulowanym w oparciu o przepisy prawa 

spółdzielczego. Zgodnie z prawem spółdzielczym każdy członek spółdzielni odpowiada do 

wysokości wniesionego wkładu, jednakże przepisy nie określają  jego minimalnej wysokości. 

Radna Agnieszka Pytlik zadeklarowała, że zarówno Gmina, Stowarzyszenie Spichlerz i osoby 

tworzące spółdzielnię  nie będą  wnosiły wkładu finansowego. 

W dalszej kolejności radna Agnieszka Pytlik wprowadziła w temat tzw. ekonomii społecznej 

i wyjaśniła sprawę  związaną  z utworzeniem Spółdzielni Socjalnej. Poinformowała, że działalność  

spółdzielni opierać  się  będzie między innymi na utworzeniu nowej kawiarni działającej przy OK w 

Czernicy i prowadzeniu warsztatów edukacyjno - kulturalnych dla dzieci. Istnieją  dwa modele 

spółdzielni socjalnych - jedne zakładane samodzielnie przez osoby bezrobotne i drugi, gdzie 

współzałożycielami są  dwa podmioty. Ten drugi model daje większą  gwarancję  powodzenia takiej 

spółdzielni, ze względu na oparcie, głos doradczy, jakiego przedstawiciele podmiotów udzielają  

osobom pracującym w spółdzielni. Model ten też  jest preferowany w naszym przypadku. 

Założycielem będzie SDL Spichlerz i Gmina Gaszowice z uwagi na fakt, iż  Spichlerz jest 

inicjatorem powołania spółdzielni, a Gmina właścicielem terenu to jest Ośrodka Kultury, na którym 

spółdzielnia będzie działała. Spółdzielnia powstanie w ramach wsparcia OWES (Ośrodek Wsparcia 

Ekonomii Społecznej) prowadzonym przez Centrum Rozwoju Inicjatyw Społecznych (CRIS) 

w Rybniku. Na chwilę  obecną  trwa składanie pierwszych wstępnych pomysłów i biznesplanów 

dotyczących działania podmiotu. 9 kwietnia odbędzie się  posiedzenie komisji oceniającej 

racjonalność  i realność  powołania wskazanych miejsc pracy. Jeśli propozycja uzyska poparcie 

komisji, przyznana zostanie dotacja 20 000,00 na osobę, która przeznaczona będzie na remont, 

doposażenie, promocję  kawiarni i pozostałych obszarów działania spółdzielni. 

Radny Szymon Korbel zapytał  Wójta, kiedy zrodził  się  pomysł  założenia Spółdzielni Socjalnej 

w Ośrodku Kultury i dlaczego nie przedstawiono projektu tej uchwały na komisjach a dopiero na 

sesji, kiedy radni nie mają  wystarczającej ilości czasu na wyrobienie sobie zdania na jej temat 
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i co jest sprzeczne z procedurą  określoną  w Statucie Gminy. W odpowiedzi Wójt udzielił  

informacji, że nie jest to nowy temat i były prowadzone rozmowy w tym zakresie, jednakże dopiero 

po przedstawieniu tematu radcy prawnemu i przedstawionej przez niego interpretacji, iż  Rada 

winna wyrazić  wolę  utworzenia spółdzielni socjalnej został  przygotowany przedmiotowy projekt 

uchwały, jednakże ostateczna decyzja należy doNadmienił, iż  w dalszym ciągu stawia się  na 

rozwój gminy i konieczność  wykorzystania moż
d
liwości jakie są  oferowane, dlatego wnoszę  

o przyjęcie tej uchwały. 

Następnie Radny Szymon Korbel zapytał, czy na chwilę  obecną  funkcjonuje kawiarnia w Ośrodku 

Kultury i co z osobami, które tam pracują  oraz czy wiadomo jest jakie osoby fizyczne miałaby 

tworzyć  spółdzielnie. Radna Agnieszka Pytlik wyjaśniła, że kawiarnia funkcjonuje, są  tam 

zatrudnione dwie osoby łącznie na jeden etat. Każda z osób ma umowę  na pół  etatu, jednakże jedna 

z nich ma umowę  na czas określony do dnia 31 marca bieżącego roku i ta umowa nie zostanie 

przedłużona, natomiast druga osoba jest nadal zatrudniona i ze względu na planowany rozwój 

kawiarni wykonuje również  dodatkowe prace w kuchni. Poinformowała również, iż  po wstępnej 

analizie ustalono, że miesięczne przychody z kawiarni są  na poziomie 300 zł. Ponadto udzieliła 

informacji, że Spółdzielnię  Socjalną  tworzyć  będą  trzy osoby, które otrzymają  dotację  w wysokości 

20 tys. złotych, jednakże nie jest określone w przepisach w jakim wymiarze osoby te winny być  

zatrudnione. 

Podsumowując Wójt stwierdził, że w poprzednich latach nie były przekazywane środki z budżetu 

gminy na poprawę  stanu technicznego obiektu, a przekazywana dotacja wystarczała jedynie na 

bieżące wydatki. Jeżeli jest pomysł  na rozwój tego obiektu poprzez remont kawiarni, zakup sprzętu 

oraz zagospodarowanie terenu i pozyskanie dodatkowych środków na ten cel, to gmina powinna to 

wykorzystać. 
Na zakończenie dyskusji w przedmiotowej sprawie Przewodniczący Rady powiedział, że ma pewne 

wątpliwości natury formalnej, jednak będzie głosować  za przyjęciem tej uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 13 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- 2 — głosy „wstrzymujące się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR 0G-1312.0007.19.107.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 31 marca 2016 r. 

w sprawie wyrażenia woli utworzenia Spółdzielni Socjalnej - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przekazał  następujące sprawy: 

1. Kolejna sesja odbędzie się  w dniu 28.04.2016 r. — godz. 16.00 - sala Ośrodka Kultury i Sportu 

w Gaszowicach. Poinformował, że sesję  majową  planuje się  na dzień  30 maja 2016 r. 

(poniedziałek), zaproponował  aby posiedzenia komisji odbyły się  w tygodniu przed uroczystością  

Bożego Ciała. 
2. Przypomniał, że do końca kwietnia należy złożyć  oświadczenia majątkowe wraz z kopią  
zeznania podatkowego za rok 2015 w dwóch egzemplarzach, podał  do wiadomości, że 

oświadczenie majątkowe jako Przewodniczący Rady złożył  w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim 

w Katowicach. 
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3. Na zaproszenie Archidiecezji Katowickiej radni wzięli udział  w „Dniu Skupienia" dla 

samorządowców. Spotkanie odbyło się  w dniu 1 9 marca 2016 r. w Parafii Św. Antoniego 

w Rybniku. 

Bieżąca korespondencja  
1. W dniu 4.03.2016 r. wpłynęło zaproszenie od Przewodniczącego Rady Powiatu w Rybniku 

na V Turniej Piłki Siatkowej Samorządowców, który odbędzie się  w dniu 2 kwietnia 2016 roku, 

o godz. 9.00 w sali sportowej w Zespole Szkól w Czerwionce — Leszczynach (ul. Maja 42). 

Nadmienił, iż  Drużyna z Gminy Gaszowice została zgłoszona w rozgrywkach. 

2. W dniu 10.03.2016 r. wpłynęła do Urzędu Gminy od Komendanta Komisariatu Policji 

w Gaszowicach informacja dotycząca działalności Komisariatu Policji w Gaszowicach w 2015 

roku. Przewodniczący Rady nadmienił, że informacja dotycząca porządku publicznego będzie 

przedmiotem obrad Rady w miesiącu kwietniu. 

3. W dniu 10.03.2016 r. do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Wójta Gminy Lyski, którym 

przekazana została Uchwała Rady Gminy Lyski z dnia 29 lutego 2016 r. w sprawie poparcia działań  

mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. Ponadto pocztą  e-mail 

została przekazana Uchwała Rady Gminy Ciasna Nr XVII/132/2016 z dnia 16.03.2016 r. w sprawie 

poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii 

Przewodniczący Rady powiedział, że dokumenty o których mowa są  do wglądu w Urzędzie Gminy, 

ponadto nadmienił, iż  jego stanowisko jest takie, aby nie procedować  w tym temacie, jeśli ktoś  ma 

inne zdanie to prosi o kontakt. 

4. W dniu 11 marca 2016 r. do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęło pismo Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach Znak WA-410/6/1_1/16 z dnia 8 marca 2016 r., którym przekazana 

została Uchwała Nr 94/VI/2016 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 

3 marca 2016 roku w sprawie uchwały Nr OG-BR.0007.17.92.2016 Rady Gminy Gaszowice z dnia 
28 stycznia 2016 r. w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej 

osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów 

z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 

i naruszania wymogów korzystania ze środowiska. Nadmienił, iż  na dzisiejszej sesji została podjęta 

nowa uchwała w przedmiotowej sprawie. 

5. W dniu 23 marca 2016 r. wpłynęło pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, 

zawiadamiające, że uchwałą  Nr 107NII/2016 r. z dnia 16 marca 2016 r,. zostało wszczęte 

postępowanie nadzorcze wobec Uchwały Nr OG-BR.0007.18.95.2016 Rady Gminy Gaszowice dnia 

25 lutego 2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie 

przez część  roku. Uchwała była badana na posiedzeniu Kolegium RIO w Katowicach w dniu 

31.03.2016 r. o godz. 10.00. 

Przewodniczący Rady poinformował  również, że do Rady Gminy zostały przekazane kartki 

z życzeniami świątecznymi: od Posła na Sejm RP: Czesława Sobierajskiego, Teresy Glenc, 

Krzysztofa Gadowskiego, Krzysztofa Sitarskiego, Rady Gminy Lyski, Rady Gminy Jejkowice, 
Stowarzyszenia Lyskor, Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach. Wysłano również  karki do 

okolicznych gmin. 
Ponadto zostało przekazane sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2015, informacja 

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz sprawozdanie z wykonania rocznego planu 
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finansowego instytucji kultury za rok 2015, a także analiza stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Gaszowice za rok 2015. 

Wszelka korespondencja jest do wglądu w UG w siedzibie Rady. 

Wójt skierował  zaproszenie dla radnych i sołtysów na Inaugurację  Iluminacji Szkoły Podstawowej 

w Czernicy, która odbędzie się  15 kwietnia 2016 r. o godzinie 20.00. 

Radny Jerzy Kawulok poinformował, że w dniu 12 kwietnia 2016 r. w Czernicy odbędzie się  

Przedszkoliada. 

Sekretarz Gminy podała do wiadomości, że 16 kwietnia 2016 r. odbędzie się  bieg na orientacje 

„Na przijmo przez Gaszowice i okolice". 

Radna Agnieszka Pytlik zaprosiła na spektakl „Prawiek" według Olgi Tokarczuk, który odbędzie 

się  w magazynach przy Ośrodku Kultury w Czernicy 1 kwietnia 2016 roku o godz. 18.30. 

Poinformowała również, że udało się  pozyskać  stażystkę  w ramach stażu w instytucjach kultury, 

osoba ta będzie raz w tygodniu prowadzić  zajęcia z dziećmi w Ośrodku oraz zostało założone 

kółko fotograficzne, które cieszy się  dużym zainteresowaniem. Ponadto od kwietnia rozpoczynają  

się  odpłatne zajęcia baletowe w Ośrodku Kultury. 

13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zwrócił  się  do Wójta w związku z przedstawianymi licznymi 

pomysłami, o rozważenie możliwości zagospodarowania budynku Ośrodka Zdrowia 

w Gaszowicach, poprzez stworzenie dodatkowych sal przedszkolnych, z których mogłyby 

korzystać  dzieci z Gaszowic i Piec, mając na uwadze, że dotychczasowe 75 miejsc w Przedszkolu 

w Gaszowicach ze względu na ilość  dzieci jest niewystarczająca. Wójt udzielił  informacji, że do 

31 marca trwa rekrutacja do przedszkoli, więc po zakończonej rekrutacji zostanie przeanalizowana 

sprawa miejsc w przedszkolach i jeżeli zajdzie potrzeba wygospodarowania dodatkowych miejsc 

przedszkolnych, to zostaną  podjęte odpowiednie działania w tym kierunku. 

Ponadto radny Korbel poruszył  temat przedstawiony na zebraniu wiejskim w Gaszowicach 

dotyczący tego, iż  w zamieszczanych na stronie internetowej Urzędu Gminy sprawozdaniach czy 

protokołach brak jest załączników. Pani Sekretarz poinformowała, że nie ma obowiązku 

publikowania wszystkich dokumentów w Biuletynie Informacji Publicznej, dlatego udostępniane 

zostają  dokumenty główne, nadto udostępnianie dokumentów następuje na wniosek zgodnie 

z zasadami określonymi w odrębnych powszechnie obowiązujących przepisach prawa 

w szczególności w ustawie o dostępie do informacji publicznej. 

2. Radny Piotr Górecki zapytał  Wójta, czy wiadomo już  ile będzie dzieci w pierwszych klasach 

w roku szkolnym 2016/2017 w poszczególnych szkołach, zapytał  również, czy w przypadku braku 

pierwszych klas we wszystkich szkołach podstawowych, przewidywane są  likwidacje etatów. 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że do dnia 31 marca trwa rekrutacja do przedszkoli, więc 

trudno jest mówić  teraz o ilości dzieci w klasach pierwszych w roku szkolnym 2016/2017, ponadto 

brak jest informacji od dyrektorów poszczególnych szkół  o zamiarze likwidacji etatów. 

14. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 18.00. 

Protokołowała: 
	

PRZEWO NICZA.CY RADY 
/-/Anna Zimny 
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